
 

 

 

 

 

 

 

Zápis č.26 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 14. 4. 2022 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, J. Kupka, V. Bohdaský, I. Hrdličková 

Omluveni: I. Hrdličková 

Hosté: P. Ticháček 

 

 

Program 

1) Plnění úkolů z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Informace z Rady ČJF a VV 

4) ZZVJ – květen 2022 

5) Školení stavitelů, kurz rozhodčích 2022 

6) Schválení vyúčtování OCM 2022 

7) Různé 

 

 

1. Plnění úkolů z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

  

2.  Došlá pošta 

 P. Richterová- podklady na VV 

 P. Kramolišová – metodika SCM 

 Richterová – plánovaná schůzka sekretariátu 

 P. Richterová – nová platná směrnice - náhrady   

 P. Kramolišová – termíny refreshingů (školení) stylových rozhodčích 

 P. Kramolišová – seznam frekventantů SCM 

 P. Kramolišová – nové testy na ZZVJ 

 P. Habásková – informace ke kurzu rozhodčích 

 P. Čmolík – jarní školení drezurních rozhodčích 

 Gastro Lucie -  faktura k vyúčtování vyhlášení sportovců 2022 

 Kulturní dům Smiřice- faktura k vyúčtování vyhlášení sportovců 2022 

 Sport forte - faktura k vyúčtování vyhlášení sportovců 2022 

 

 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


3. Informace z Rady ČJF a VV 
p. Pejos seznámil členy OV KHO z jednání Rady ČJF, jedním z bodů jednání byla 

volba a doplnění kontrolní a revizní komise, po dlouhém jednání byla zvolena p. 

Plachá, názor několika členů rady je, že jde o střet zájmů, která tak bude kontrolovat 

svou práci bývalého prezidenta ČJF. Dále seznámil přítomné s novými pojistkami 

ČUS pro rok 2022, na které se vztahuje i odpovědnost z činnosti trenérů a instruktorů. 

Podmínkou je zaplacená licence na příslušný rok. Další informace se týká financování 

sportu v Č.R. NSA obdržela na sport v roce 2022 4,5 miliardy Kč (v roce 2021 11,5 

miliard Kč). Dotace do programu „Můj klub 2022“jsou kráceny o 10%. Rada ČJF 

schválila druhou variantu rozpočtu, který počítá se schodkem - 270 000,- Kč. Dále na 

Radě proběhls volba chybějícího člena  VV, novým více prezidentem pro sport, 

kterým byl zvolen p. J.  Kunát s počtem hlasů 7 pro, 6 proti. 

 

4.  ZZVJ květen 2022 
OV KHO pověřuje TJ Krakonoš Trutnov uspořádáním ZZVJ a přípravy na ZZVJ 

v květnu 2022. Příprava na ZZVJ bude opět zdarma. Komise ZZVJ byla schválena ve 

složení: předseda A. Pejos, členové: J. Pour, V. Bohdaský, pokud mezi adepty bude 

zájemce o vytrvalost – S. Juhászová. 

 

5. Školení stavitelů, kurz rozhodčích 

Školení stavitelů parkurů se zúčastnil za KHO p. Pejos, p. Pour, p. Ticháček se 

omluvil. Oba by považovali za dostatečné jednodenní školení stavitelů pro stavitele 1. 

třídy. Školení pro stavitele 2. a 3. třídy by měly organizovat oblasti, tak jak to je 

stanoveno v podmínkách pro vzdělávání. 

P. Pejos informoval o průběhu kurzu pro nové rozhodčí, teoretická příprava proběhla 

úspěšně, frekventanti kurzu byli spokojeni s kvalitní prací p. Metelky. V průběhu 

sezony budou plnit praxi a na konci roku proběhnou zkoušky, termín bude upřesněn 

po dohodě s ČJF. Na školení rozhodčích z KHO získal p. Pejos dotaci 

z Královéhradeckého kraje.  

 

 

6. Schválení vyúčtování OCM 

OV KHO projednal vzhledem ke změnám podmínek financování oblastních center 

mládeže. od 1.3.2022 z rozpočtu ČJF. Schválil doplatit rozdíl nákladů na soustředění 

únor až duben 2022, pro pořadatele OCM TJ Krakonoš Trutnov, částečnou úhradu 

pronájmu haly, klubovny a trenéra (skokové soustředění), JK Proruby částečnou 

úhrada trenéra (drezurní soustředění). 

OV KHO schválil doplacení chybějící částky za soustředění OCM z rezervy z roku 

2021. Dále schválil: frekventanti OCM se budou finančně podílet na soustředěních, 

kterých se zúčastní. Od ledna 2023 platí, pokud bude jezdec žádat od oblasti příspěvek 

na MČR, musí se zúčastnit OCM nebo oblastního mistrovství. 

 

7. Různé 

 

 OV KHO získal od p. Štvána návod k nové časomíře (přidělené KHO) 

v českém jazyce.  

 OV KHO dává VV a komisi rozhodčích ke zvážení, změnu všeobecných 

pravidel: pokud počet soutěžích v jedné soutěži překročí počet 60, musí 



pořadatel rozdělit soutěž na soutěž pro juniory a seniory, dále zajistit ceny pro 

všechny v obou soutěžích. 

 OV KHO navrhuje jmenovat Aleka Pejose školitelem rozhodčích pro 

disciplínu skoky 

 P. Ticháček – navrhuje OV KHO seznamovat s prací oblastního výboru nové 

členy, zapojit je do práce v OV. Většina mladých členů však o práci nemá 

zájem, chtějí především sportovat, nikoli pracovat v OV.   

 

Svoboda nad Úpou, 20. 4. 2022 

 

zapsala Svatava Juhászová 

 


